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SÄÄMINKI päivitetty 27.11.2020 

Toimenpide KUVAUS PÄÄTÖS 
VALMISTELUSTA 

JOHTORYHMÄN 
PÄÄTÖS  

TILANNE 

Kallislahden koulun portaat päiväkodille. 
Palo- ja pelastusreittien kuntoon 
laittaminen kallislahden koululle. 

    Kallislahden koululle ei 
ole suunnitteilla 
päiväkotia. Palo- ja 
pelastusreitistön kunto 
vastaa tilojen käyttöä ja 
pelastusmääräyksiä. 

Jukka Oikari: 
Kallislahden koulun 
paloportaita ei ole 
rakennettu, koska 
valtuusto ei ole tehnyt 
päätöstä kouluverkosta 
eikä siten myöskään 
tehnyt päätöstä 
päiväkodista 
Kallislahden koululle. 
Kallislahteen ei ole 
suunnitteilla 
päiväkotia. Nykyinen 
toiminta ei vaadi ko. 
paloportaita.  

Asiointiliikenteen sopimus vähintään 
vuodeksi varparanta-oravi- suunnalla. 
Esitetään selvitettäväksi, voiko 
asiointiliikenteestä tehdä pidempiaikaisia 
sopimuksia. 

    Logistiikka antaa 
selvityksen jatko-
optioiden perusteista 
(väli 6kk). 

  

Katupölyn poisto tehokkaammaksi Kuntalainen pyytää hankkimaan 
tehokkaampaa kalustoa pölynpoistoon  

kaluston uusinnat, 
sopimusurakoitsijat / 
rakennuspäällikkö 

   

Yksityisteiden hoitorahat ja avustukset, 
kun tietä käyttää esim. UBM ja muut 

  mittausinsinööri    

Pitkät koulukyydit, kiviapaja -lohilahti Kuntalaisella oli huoli nuoresta, jonka 
koulusta paluukyyti venyy 
kohtuuttoman pitkäksi. 

     

Samusalontiellä ei pala katuvalot   kunnossapitotoimenpide, 
rakennuspäällikkö 
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Toimenpide KUVAUS PÄÄTÖS 
VALMISTELUSTA 

JOHTORYHMÄN 
PÄÄTÖS  

TILANNE 

Lentokerhon vuokrissa vastaantulo Finavia on nostanut tonttivuokraa 
162% lentokerholle kova 
vuokrankorotus Voisiko yhteiskunta 
tulla vuokrissa vastaan.  

     

Loma-asunnon muuttaminen pysyväksi 
asunnoksi hankalaa 

Kuntalainen kysyi, että eikä 
maaseudulle saa syntyä lapsia, kun 
loma-asunnon muuttamisessa 
vakituiseksi asunnoksi oli kuitattu, että 
jos se myydään ja syntyy lapsia, niin 
koulukyyti pitää järjestää.  

uusi rakennusjärjestys jo 
lausunnolla 
/rakennustarkastaja 

   

Sääminkiseuran henkiin herättäminen ja 
Sääminkitalon luovuttaminen seuralle.  
Miten putkinotkotalo on siirtynyt Joel 
Lehtosen seuralle. Talo on homeessa. 

Kuntalainen oli huolissaan kyseisistä 
kiinteistöistä ja oli epätietoinen niiden 
omistajasta. Olivat aikoinaan toivoneet 
Putkinotkotalon siirtoa Riihisaareen, 
mutta se oli evätty.  

   Sääminki -Seura on 
herätetty henkiin 

Kiviapajan valaistun ladun purku 
astamyrskyn tuhojen jälkeen. Tarjoukset 
pyydetty vain lohilahdelta 

Kuntalainen kysyy miksi ei tarjouksia 
kysytty Kiviapajalaisilta vain 
Lohilahtelaisilta. Ovat pyytäneet Simo 
Rädyltä vastausta.  

     

Kouluyhteistyö Rantasalmen ja 
Kallislahden koulujen kanssa 

Kuntarajat eivät saisi olla yhteistyön 
este koululaisten sijoittamisessa 
lähimpään kouluun.  

     

Onko Olavinkadun pyörätiellä käyttöä, 
oliko onnistunut ratkaisu 

Kuntalainen kritisoi remonttia ja 
eritoten pyörätien tarpeellisuutta. 

Onnettomuustilaston  
mukaan on ollut 
onnistunut ratkaisu 

   

Miten maaseudun kehittäminen 
lähidemokratiamallin avulla 
  

  Kyliltä Kylille -hanke    

Nätki-Tanhuvaara  kevyenliikenteenväylä     
 

  

Kevyenliikenteenväylä Juvolantien 
risteys-Prisma 

Enonkoskentiellä ajoittain vilkas 
liikenne. Liikenteen seassa paljon 
pyöräilijöitä ja lenkkeilijöitä.  
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Toimenpide KUVAUS PÄÄTÖS 
VALMISTELUSTA 

JOHTORYHMÄN 
PÄÄTÖS  

TILANNE 

VARPARANNAN KYLÄYHDISTYKSELTÄ ON 
TULLUT ESITYKSENÄ SEURAAVAT 
KEHITYSHANKE-EHDOTUKSET:   
1.Kalliorannan uimarannalle hiekka-alue 
pelailuun 800€    
 
 
 
 
 
 
2. Kekri-iltamien ohjelma/tilavuokrat 
500€  

1. Savonlinnan kaupungilta 
vuokraamalleen Kalliorannan 
uimarannalle on toivottu varsinkin 
nuorten toimesta hiekka-aluetta, jossa 
voi pelata Beach-volleyta, sulkapalloa, 
mölkkyä yms. Varparannan 
kyläyhdistys esittää 
lähidemokratiarahoituksesta 
hankkeelle 800€ avustusta     
 
 
2.Suomen 100-v juhlavuoden kunniaksi 
järjestetyt sadonkorjuuiltamat sai 
erinomaisen vastaanoton koko 
pohjoisella Savonlinnan alueella. 
Yhteisöllisyys ja paikallisuus koettiin 
voimavaraksi kylien ihmisten taholta. 
Tuon kokemuksen rohkaisemina 
kyläyhdistys järjestää Kekri-iltamat 
20.10.2018 Kartanohostel 
AnnaCatharinnassa. Varparannan 
kyläyhdistys esittää 
lähidemokratiarahoituksesta 
hankkeelle 500€ avustusta.  

Kumppanuuspöytien 
puheenjohtajisto on 
tehnyt esityksen 
Elinkeinotoimelle, että 
maksetaan pyydetyn 
mukaisesti 
lähidemokratian 
budjetista 

  
 
 
 
 
 
 
  

Elinkeinojaosto myönsi 
Kalliorannan 
uimarannan hiekka-
alueen perustamiseen 
800€ 
 
 
 
 
 
Elinkeinojaosto ei 
myöntänyt Kekri 
iltamille rahoitusta. 
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Toimenpide KUVAUS PÄÄTÖS 
VALMISTELUSTA 

JOHTORYHMÄN 
PÄÄTÖS  

TILANNE 

Sääminki-seuran 60-vuotis 
juhlajärjestelyihin 600€ avustus 

Sääminki-Seura on perustettu 
17.5.2018 lähidemokratian Säämingin 
kumppanuuspöytä tapaamisen 
seurauksena, joka pidettiin 14.3.2018. 
Sääminki-Seura on perustettu 
ensimmäisen kerran 21.9.1958, mutta 
se on poistettu rekisteristä menneinä 
vuosina. Sääminki-Seuran hallitus on 
päättänyt kokouksessaan 4.6.2018 
esittää Savonlinnan 
lähidemokratiahankkeelle, että se 
myöntää yhdistykselle 600€:n 
avustuksen Sääminki-Seuran 60 -vuotis 
juhlien järjestelyyn. Savonlinnan 
kaupungilla on ollut tapana muistaa 
yhdistyksiä 10e/vuosi tasolla.   
  

Kumppanuuspöytien 
puheenjohtajisto on 
tehnyt esityksen 
Elinkeinotoimelle, että 
maksetaan pyydetyn 
mukaisesti 
lähidemokratian 
budjetista 

 
Elinkeinojaosto ei 
myöntänyt rahaa 
Sääminkiseuran juhliin. 

Kevyen liikenteen tie rantoja myöten 
Pihlajaniemeen 

Pihlajaniemen asukkailta on tullut 
toive, että Kristilliseltä opistolta 
saataisiin kevyenliikenteen väylä 
rantaa pitkin Poukunsalmeen. 
  

       

Jotokan laiturin kunnostus Haapalassa 
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Toimenpide KUVAUS PÄÄTÖS 
VALMISTELUSTA 

JOHTORYHMÄN 
PÄÄTÖS  

TILANNE 

Lähidemokratiamallin justeeraaminen 
jouhevammaksi 

Tällä hetkellä kumppanuuspöydissä 
tehdyt esitykset kestävät pitkään 
byrokratian käsittelyssä. Kun halutaan, 
että kuntalaiset kokevat vaikuttavansa 
asioihin pitää esitysten konkretisoitua 
mahdollisimman nopsaan onpa se 
myönteisiä tai kielteisiä. 
Kumppanuuspöytiin on valittu 
puheenjohtajisto, joka käsittelee 
aloitteet ja esitykset sekä 
kumppanuuspöydille on varattu 
budjetissa määräraha. Miksi esitykset 
menevät vielä elinkeinojaoston 
päätettäväksi ? Voiko järjestelmää 
rustata niin, että puheenjohtajistolla 
on todellista päätösvaltaa ? Voihan 
elinkeinojaosto käyttää, jos niin 
halutaan otto-oikeutta, mikäli joku 
päätös on sellainen, jossa pitää ottaa 
tuumaustaukoa. 

      

Haja-asutusalueiden kiinteistöveroon 
liittyvä kysely 

  Ensimmäinen keskustelu 
käyty Janne Laineen 
kanssa. Savonlinnan kylät 
ry suorittaa kyselyä ja 
selvittelyä kaupingille 
tiistaihin 25.9. mennessä. 

  Selvitys tehty 
Savonlinnan kylät ry:n 
toimesta 

Saaristo-osakuntalisä ESITYS: Lauttojen avustukset erotetaan 
yksityisteiden tiekuntien kunnossapito- 
ja perusparannusavustuksista ja 
lauttojen avustuksiin käytetään 
Saaristo-osakuntalisästä saatavia 
määrärahoja 
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Toimenpide KUVAUS PÄÄTÖS 
VALMISTELUSTA 

JOHTORYHMÄN 
PÄÄTÖS  

TILANNE 

Asiointiliikenne  Keväällä oli kysymys, miksi 
budjetoidaan vain puolelle vuodelle, 
aikooko kaupunki korjata tilanteen 
tulevalle vuodelle? Tähän liittyen 
Savonlinnan kaupunki on on huolissaan 
väestökadosta, joka tänä vuonna 
kohdistuu poikkeuksellisesti 
keskikaupungin alueelle, johtuen OKL:n 
menetyksestä. Normaalivuosina 
väestökato tapahtuu, keskustan 
ulkopuoilella pitäjissä ja haja-
asutusalueilla. Tämä seikka olisi 
otettava huomioon päätöksiä 
tehtäessä. 

   Johtoryhmän 
kokouksessa 5.7. 2019 
annettu päätös: 
Logistiikka antaa 
selvityksen jatko-
optioiden perusteista 
(väli 6kk). 

Logistiikka ei ole 
varmentanut, että 
onko asialle tehty 
päätöstä. 

YHTEISÖLLISYYDEN LISÄÄMINEN - Sinisen 
Saimaan Savonlinna/ Sääminki risteily  

Sääminki- Seura esittää Savonlinnan 
kaupungille, että ne voivat järjestää 
Sinisen Saimaan Savonlinna / Sääminki 
risteilyn, johon liittyy vierailu, johonkin 
vuorottelevaan saaristokohteeseen, 
jossa on ohjelmaa ja ruokailua. 

      

Säämingin kulttuuriperinnön 
esilletuominen parkkipaikalle 
kirkkoniemessä 

Esitämme, että Kirkkoniemen 
parkkipaikasta lohkaistaan noin 1/4  
osa-alue puurakentamisen aihioille. 
Vanhaa Sääminkiläistä 
rakennuskulttuuria on vaalittava. 

      

Juvolan koulun säilyttäminen tärkeää. 
Myös opetuksen tason säilyttävä. Lisää 
opettajia. 
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Toimenpide KUVAUS PÄÄTÖS 
VALMISTELUSTA 

JOHTORYHMÄN 
PÄÄTÖS  

TILANNE 

Haapalahden lintutornista selvitys 
 
 
 
 
 
 
 
 
    --------------------------------------- 
Haapalahden lintutornin 
kunnostaminen Kievari kierros ry:n 
toimesta 

Esitämme että kaupunki selvittää 
voiko Haapalahden lintutornin vielä 
korjata ja onko siihen resursseja. 
Mikäli torni on niin huonossa 
kunnossa, että sitä ei voi korjata, 
esitämme että se turvallisuutta 
ajatellen puretaan. 
 
 
      ------------------------------------ 

Kari Tikkanen 
 
Lintutorni ei ole 
kaupungin maalla eikä 
ole kaupungin 
omistama tai 
rakentama. 
Kunnossapitovastuu ei 
ole kaupungin. 
   ------------------------------ 
 
Kumppanuuspöytien 
puheenjohtajat esittivät 
28.4.2020 
Elinkeinojaoston 
kokoukseen, että 
Lähidemokratiarahaa 
myönnetään 
kunnostukseen 1500€ 

 
jory 17.6.2019:  
Ei lisätoimenpiteiden 
tarvetta 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
----------------------------
Elinkeinojaosto 
28.4.2020 
myönsi1500€ 
rahaa kunnostamiseen. 

Varparannan alueen kylätoimikunta ry 
Hakee tarvikkeita 
mopo/moottorikerholle 

Kyläyhdistys on vuokrannut 
Savonlinnan kaupungilta 
varastorakennuksen, joka pitää 
sisällään autotallin/ pajan. Tähän 
tilaan kyläyhdistys on suunnitellut 
toteuttaa nuorille suunnatun mopo- 
/moottoripajan.  
Jotta suunnitelma toteutuu 
tarvitaan työkaluja ja tarvikkeita. 
Joten kyläyhdistys esittää, että 
kumppanuuspöytä myöntää sille 
avustuksen tarvittavien työkalujen 
ja tarvikkeiden hankintaan. 

Puheenjohtajisto esittää, 
että lähidemokratia 
rahasta myönnetään 
avustusta 250€ 

 Elinkeinojaosto 
16.4.2019 myönsi 250€ 
rahaa toiminnan 
tukemiseen. 
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Toimenpide KUVAUS PÄÄTÖS 
VALMISTELUSTA 

JOHTORYHMÄN 
PÄÄTÖS  

TILANNE 

Savonlinnan kylät ry:n Kylätorin 
toiminnan käynnistäminen CM 
viereiselle hiekka-alueelle 

Savonlinnan kylät ry kylätorin 
avajaisiin toimintatukea 900€ 

Puheenjohtajisto esittää, 
että lähidemokratia 
rahasta myönnetään 
avustusta 250€ 

 Elinkeinojaosto 
16.4.2019 myönsi 900€ 
rahaa toiminnan 
tukemiseen. 

Burghausenin ja mustien 
Rakuunoitten muistomerkki 
Moinniemeen 

Alueelta koottiin 1665 
rakuunarykmentti, jonka 
keulahahmolle halutaan pystyttää 
muistomerkki. 

Puheenjohtajisto esittää, 
että lähidemokratia 
rahasta myönnetään 
avustusta 3000€ 

 Elinkeinojaosto 
16.4.2019 myönsi 
3000€ rahaa 
muistomerkin 
perustamiseen. 

Itä-Savon Luonnonsuojeluyhdistys ry 
esittää, että molok -syväjäteastioihin 
voisi vapaaehtoiset roskienkerääjät 
laittaa sekajätettä tai toimittaa 
kaupungin varikolle jätesäkeissä. 

 Janne Weander kehoitti 
kokouksen sihteeriä 
laittamaan viestiä 
Tikkaselle ja Auravalle 
kokouksesta 

 Pöytäkirja välitetty 
kumppanuuspöydästä 
Kari Tikkaselle ja Raili 
Auravalle 16.3.2020 

Toivotaan oppilaitoksiin 
siisteyskasvatusta 

    

Haukiniemen haka ry on anonut 
lähidemokratiarahaa  
- 2000€ kylän maitolaituri -infopisteen 
rakentamiseen 
- Kunnostus- ja huoltorahaa 
jäänhoitokoneelle 500€ 
 

 Puheenjohtajisto esittää, 
että lähidemokratia 
rahasta myönnetään 
avustusta 2000€ 
maitolaiturin 
rakentamiseen 

 Elinkeinojaosto 
12.5.2020 myönsi 
2000€ rahaa 
maitolaiturin 
rakentamiseen. 

Nätkintie ja Inkerintie huonossa 
kunnossa 
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Toimenpide KUVAUS PÄÄTÖS 
VALMISTELUSTA 

JOHTORYHMÄN 
PÄÄTÖS  

TILANNE 

Pihlajalahdessa paljon mökkibisnestä 
ja kesäasukkaita. 
Itsetuotettu puhdas ruoka, 
matkailijoille vaikka vuokralle aareja, 
jossa voivat itse viljellä. 
Olisiko aika nostaa puheeksi, olla 
yhteydessä lähiviljelijöihin.  Myös 
viljelijät voisi varata mökkiläisille 
perunamaan, josta voivat käydä 
kuokkimassa itse perunansa 
kesäpöytään. 
 

 JW kehoitti, että 
palvelut kannattaa 
tuotteistaa ja paketoida 
mökkiläisille.  
Laiturilla lehti hyvänä 
markkinakanavana.  
 

  

Pihlajalahdessa kyläyhdistys tekee 
paljon hommia, kirjahanke nyt 
menossa tässä vaiheessa. 
Retkeilylaituria pykätään Leader 
rahoituksella, Mäntyrinteellä tansseja 
pari kertaa ja possujuhlat 
Heinäkuussa. Kyläyhdistys tekee 
talkoilla paljon hommaa yhteisön ja 
tapahtumien eteen. Päänvaivana 
koetaan, että siellä ei kohta ole enää 
palveluita, kouluasia ja päivähoito 
askarruttaa. Toivottaisiin kaupungilta 
tukea Kallislahteen ja Pihlajalahteen. 
Saataisiin koulu pidettyä 
Kallislahdessa. 
 

    

 


